
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

ΠΡΟΣ: Υπουργό Εξωτερικών κ. Γεραπετρίτη 

 

ΘΕΜΑ: «Απογραφή στην Αλβανία. Καταγγελίες για ανθελληνικές 

δράσεις από τους διενεργούντες την  απογραφή» 

Κύριε Υπουργέ,  

Ξεκίνησε η πολυαναμενόμενη απογραφή στην Αλβανία του Έντι Ράμα, με 

χρηματοδότηση της Ε.Ε. , στην οποία περιλαμβάνονται προαιρετικά ερωτήματα για 

την εθνική ταυτότητα, την μητρική γλώσσα και το θρήσκευμα των πολιτών. Ωστόσο , 

σύμφωνα με δημοσιεύματα του ηλεκτρονικού τύπου,  το καθεστώς Ράμα φαίνεται να 

παρεμποδίζει την συλλογή των αντικειμενικών αποτελεσμάτων. 

Συγκεκριμένα, όπως διαβάζουμε στην ιστοσελίδα slpress, «Ο δε ‘Εντι Ράμα έφυγε για 

την Νέα Υόρκη (η Αλβανία προεδρεύει του Συμβουλίου Ασφαλείας του Ο.Η.Ε., με 

κυρίαρχο θέμα το Ουκρανικό), έχοντας εξουσιοδοτήσει εντολοδόχους πληρεξούσιους 

να ασχοληθούν με τους Έλληνες και τους Ορθοδόξους. Την ίδια στιγμή τα πάνελ των 

τηλεοπτικών στούντιο βρίθουν από κήρυκες άκρατου ανθελληνισμού που στόχο έχουν 

τη δημιουργία ψεύτικων διλημμάτων και αβάσιμων φοβικών συνδρόμων. Που 

δυστυχώς αποδίδουν…Απογραφείς, σε όλο το γεωγραφικό εύρος της ιστορικής 

παρουσίας του Ελληνισμού και της κοινότητας των Ορθοδόξων αποφεύγουν να 

συλλέξουν τα στοιχεία που αναφέρονται στην εθνική και θρησκευτική ταυτότητα. 

Ενδεικτικά, ας αναφερθεί ότι ακτιβιστής των Αλβανοτσάμηδων (Διευθυντής της 

Υπηρεσίας Κρατικών Αρχείων) διατείνεται ότι υπάρχει σχέδιο αμφισβήτησης της 

εδαφικής ακεραιότητας πίσω απ’ την καταγραφή Ελλήνων στη Χειμάρρα και το 

Μουρσί! Στο άκουσμα της δήλωσης οι δημόσιοι υπάλληλοι-συλλέκτες των απαντήσεων 

του Απογραφικού Ερωτηματολογίου διέκοψαν την συλλογή απαντήσεων στα 

προαιρετικά ερωτήματα!» 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

995

Ημερομ. Κατάθεσης:

3/10/2023



Ερωτάται ο κ. Υπουργός 

1)    Έχετε λάβει γνώση από την ελληνική Πρεσβεία στα Τίρανα για τις μεθοδεύσεις 

του αλβανικού κράτους εις βάρος των Ομογενών μας; Για ποιόν λόγο τα ερωτήματα 

είναι προαιρετικά και όχι υποχρεωτικά; Αιτήθηκε η χώρα μας κάτι τέτοιο;  

2)     Τι προτίθεστε να κάνετε σε διπλωματικό επίπεδο για την συλλογή 

αντικειμενικών αποτελεσμάτων προκειμένου να προασπιστούν τα δικαιώματα των 

Ομογενών μας στην Βόρειο Ήπειρο; Έχετε την βούληση να αιτηθείτε την παρουσία 

ευρωπαίων επιτηρητών με δεδομένο ότι η εν λόγω απογραφή χρηματοδοτείται από 

την Ε.Ε.; 

                                        Αθήνα, 3 Οκτωβρίου 2023 

            Ο ερωτών Βουλευτής  

                                             Αλέξανδρος Ζερβέας 

 

 




